

Principal Letter Aug 24th, 2018.

园长致家长的一封信 2018年8月24日

Dear parents and children, Welcome back!

It surprises me every summer to see how much our students have grown over the holidays. It reminds me how childhood is the most precious time and how as a parent myself, I wish that all of you take the time to create those all important childhood memories full of fun, excitement and adventure. Before we know it, our little ones are all grown-up.

While our students have grown and changed over the summer, so has our wonderful campus. The outside of our environment, has been cleaned, painted white with accentuating brown sand/earth tones to add dimension. There are new decorations on the hallways and the stairways. The art room has been redecorated giving it a more elegant look.

In the class-rooms, teachers have decorated each level's classes according to themes; nursery's style is "the ocean", K1 is "the forest/jungle" and K2 is "outer space".

I kindly remind parents. During the first few days I have found that some parents / grandparents have become tardy and inconsistent with our rules.

Please be reminded that campus management and teachers will, for the benefit of your children, follow below rules strictly:

- The door will open for afternoon pick up in a staggered timetable; PN is 15:20, N is 15:30, K1 and K2 is 15:40. All kids must be picked up before 16:00 (except those for late class). Please do not forget, or arrive late.
- Please remember to bring your entrance card. In the morning, if you forget your card you must register at the gate and have the class teacher sign off on the entrance form. In the afternoon, if your forget your card, you must wait at the gate till 16:00. when the teacher is free to bring your child out.
- Please wear uniform everyday from Monday to Friday. If your need new uniforms, please order and ensure you have enough and proper sizes
- If your child rides to kindergarten on a scooter or bicycle to in the morning, please take it back home with you when you leave.

Please note upcoming events:

- September 15th, parents meetings
- September 22nd to 24th, mid-autumn festival
- September 29th to October 7th, national holiday

We are very happy to be entering a fresh new school year together and I wish all families and teachers a wonderful time!

Joanne, Bayside campus principal August 24th, 2018

Principal Letter Aug 24th, 2018.

园长致家长的一封信 2018年8月24日

亲爱的孩子们、家长们:

欢迎回来!每年夏天,我都会发现一个假期过后孩子们都长高长大了,这让我想起,在如此珍贵的童年时光,我希望父母们都多花一些时间去陪伴孩子,和孩子一起体验一些充满乐趣和挑战的活动,这些都会成为孩子们将来重要而美好的童年记忆,因为童年时光真的很短暂,常常我们意识到时,孩子们已经长大了。

在孩子们在不断成长变化的暑假,幼儿园也发生了许多变化,幼儿园的内墙重新粉刷了颜色,现在的咖啡色和白色看起来简洁且干净,我们还为我们的小火车重新搭建了一个火车站,幼儿园的楼梯和走廊墙面也增添了许多不同的装饰画,你们会发现美术室也变得更加有艺术感了。各个班级中,老师们按照不同年龄不同主题为孩子们创设了舒适、充满自然风的班级环境,分别是:小班是海洋风、中班是森林风、大班是星空系列,相信孩子们已经感受到了吧。

开学几天以来,我发现大家对于我们的一些规则似乎有一些忘记了,在这我跟大家再强调一下,希望 大家能一如既往的遵守我们的规则:

- 1.本学期幼儿园的开放时间略有调整,具体为: 托班: 15: 20 小班 15: 30 中班大班 15: 40,除晚托班孩子外,全部孩子于 16: 00 接领完毕。为了避免拥堵,请按照我们分流接领的时间来接孩子。
- 2.门禁制度重申,请家长接送孩子时务必要带好门禁卡,早晨未带卡的家长请填写未持卡登记后进园。下午 未持卡的家长请在门口等候至 16:00 由班级教师送出办理交接手续。
- 3.校服制度,每周一至周五为孩子穿着校服是我们一直以来的规定,请保证为孩子穿好校服来园。暑假过后不少孩子又长高了,如果孩子们的衣服相信孩子们已经穿不下了,或还需要增订,相信你们也已经拿到校服增订的通知了,请及时增订,以确保孩子有足够的换洗衣服。
- 4.儿童滑板车和自行车停放规范,如果您的孩子骑滑板车或自行车来园,在送孩子入班后请及时将滑板车和 自行车带回,幼儿园入口处仅供临时停放。

最后将9月的几项活动跟大家做一个提醒,家长们请做好时间安排:

- 9月15日(周六):家长会(具体时间会另行通知)
- 9月22日--9月24日: 中秋节假期
- 9月29日--10月7日: 国庆节假期

新学年新气象,希望孩子们和老师们一起开启一个美好的新学年! 新纽顿玲珑湾幼儿园园长 杨娟及玲珑湾园全体成员 2018年8月24日

